
Kosternämndsmöte	  78	  
2011-‐04-‐14	  
	  
Närvarande:	  Kaj	  Axelsson,	  Pia	  Grahn,	  Göran	  Larsson,	  Claes	  Johansson,	  Helena	  
von	  Bothmer,	  Göran	  Lyth,	  Lars-‐Ove	  Loo	  
	  
Sekreterare:	  Helena	  von	  Bothmer	  
Justerare:	  Göran	  Larsson	  och	  ordförande	  Claes	  Johansson	  
	  
Mötes	  ordning	  
12	  maj;	  18	  augusti,	  13	  oktober,	  15	  december.	  Kl.	  17.	  Vid	  behov	  av	  andra	  
mötestider	  kallar	  Claes.	  	  	  Mötestider	  för	  2012	  bestämmes	  vid	  augustimötet.	  
	  
Genomgång	  av	  protokoll	  77	  

1. Bostadsfrågan:	  Kostersstiftelsen	  väntar	  på	  besked	  från	  länssrätten	  i	  april	  
för	  besked	  om	  möjliga	  lösningar	  för	  bildandet	  av	  en	  bostadsstiftelse.	  
Björn	  Bergström	  håller	  kontakt.	  Ny	  lösning;	  nytt	  AB	  med	  kommunen	  som	  
delägare	  eller	  att	  kommunen	  går	  med	  i	  en	  ny	  stiftelse.	  	  

	  
En	  bostadsgrupp	  borde	  kunna	  initieras	  med	  en	  grupp	  av	  ungdomar	  (och	  
andra	  som	  har	  intresse	  av	  att	  faktiskt	  vill	  bo	  här).	  Hålla	  isär	  själva	  
projekteringen	  med	  planförslag	  mm.	  från	  själva	  processen.	  Planförslag	  	  
mm.	  ska	  en	  blivande	  bostadsstiftelsen	  hålla	  i.	  Processen	  före,	  den	  med	  att	  
hitta	  intressenter,	  få	  igång	  bostadsdiskussioner.	  Denna	  fråga	  skulle	  kunna	  
behandlas	  på	  en	  ”ögrupp”	  (gemensamt	  möte	  med	  samhällsförening	  och	  
KN).	  Alltså	  behov	  av	  gemensam	  satsning.	  	  
	  

2. Linfärjan:	  Öpptehållande	  ökar	  denna	  säsong.	  	  
	  

3. Nyföretagande:	  Claes	  mött	  Peter	  Svensson	  och	  uppmanat	  honom	  att	  
skicka	  in	  planförslag	  på	  verkstadslokal	  till	  Kommunen.	  Vi	  avvaktar	  
kommunens	  mottagande	  och	  om	  inget	  svar	  får	  KN	  agera.	  	  

	  
4. Hemsida:	  Ny	  hemsida	  ligger	  ute;	  www.kosternamnden.se,	  Efter	  

numrering	  av	  protokoll	  följer	  datum	  (ex	  Nr	  78	  –	  2011-‐04-‐14.pdf).	  
Andreas	  Loo	  har	  gjort	  ett	  bra	  jobb!	  

	  
5. Naturum:	  Inget	  har	  hänt.	  KN	  förordar	  att	  Göran	  Larsson	  och	  Lars-‐Ove	  

Loo	  som	  representanter.	  
	  

6. Kosterhavsdelegationen:	  	  
• Göran	  Larsson	  har	  skrivit	  ett	  brev	  i	  privat	  regi	  som	  kommer	  att	  skickas	  till	  

Göran	  Bengtsson	  som	  ordförande	  för	  Kosterhavsdelegationen.	  	  	  	  
• Dokument	  om	  det	  historiska	  förloppet	  inom	  Kosterstiftelsen	  (se	  bilaga	  

skrivet	  av	  Göran	  Lyth).	  ”Från	  förvaltningsorganisation	  med	  
utvecklingsansvar	  och	  budget	  till	  att	  vi	  blivit	  utförarorganisation	  enlig	  
avropsprincip”	  skickas	  också	  till	  Göran	  Bengtsson	  som	  ett	  privat	  brev	  till	  
Göran	  Bengtsson	  i	  sin	  roll	  som	  ordförande	  för	  Kosterhavsdelegationen.	  



• Samhällsföreningen	  har	  initierat	  en	  skrivelse	  till	  Göran	  Bengtsson	  som	  KN	  
skulle	  kunna	  ställa	  sig	  bakom.	  Vi	  föreslår	  att	  Pia	  G.	  Och	  Lars-‐Ove	  Loo	  
samarbetar	  med	  samhällsföreningen.	  Denna	  bör	  skrivas	  utifrån	  
samhällsaspekten	  om	  att	  samhället	  ska	  kunna	  leva	  även	  vintertid,	  att	  
samhället	  har	  gått	  in	  i	  samarbetet	  inom	  delegationen	  för	  nationalparken.	  
Brevet	  skickas	  till	  delegationen.	  	  

• KN	  författar	  ett	  brev	  till	  Kosterhavsdelegationen	  för	  att	  fråga	  om	  när	  
delegationens	  verkligen	  ska	  sjösättas.	  Detta	  kommer	  som	  ett	  brev	  från	  
KN.	  Lars-‐Ove	  försöker	  formulera	  skickas	  runt.	  	  

• Samtliga	  brev	  ska	  vara	  inkomna	  till	  alla	  instanser	  innan	  13	  maj,	  
Kosterhavsdelegationens	  möte.	  
	  
Göran	  Larsson	  har	  pratat	  med	  Westman	  och	  han	  blev	  väldigt	  upprörd	  och	  
förvånad	  över	  hur	  det	  blivit.	  	  

	  
7. Kosteröarnas	  handelshamnar.	  Claes	  har	  träffat	  Hermansson	  ytterligare	  

en	  gång.	  Hermansson	  försöker	  få	  samtal	  med	  Västtrafik	  för	  att	  diskutera	  
medel	  till	  hamnar.	  Förstudien	  bör	  vara	  klar	  till	  juni.	  Initiativet	  till	  
förstudien	  kommer	  från	  kommun	  som	  en	  konsekvens	  av	  förslag	  till	  
vägförättning	  och	  där	  målet	  är	  att	  hamnarna	  samarbetar	  om	  
tilläggningsplats	  och	  att	  bryggorna	  är	  i	  bra	  skick,	  och	  fungerar	  som	  
samfällighet.	  Hermansson	  kommer	  gärna	  till	  nästa	  Ö-‐råd;	  19	  maj	  kl	  17.	  
Fiskargården;	  Handelshamnarna.	  	  

	  
8. Badbryggan	  Rörvik.	  Från	  Samhällsföreningen	  jobbar	  Trine	  Reed	  Jensen.	  	  

	  
9. Dikesfrågan	  tas	  upp	  vid	  nästa	  möte.	  	  

	  
10. 	  Övriga	  frågor:	  Pia	  refererar	  till	  ett	  förslag	  på	  föreningsorganisation	  som	  

Roger	  Ekstrand	  skisserat.	  Målet	  är	  att	  få	  en	  ökad	  kommunikation	  mellan	  
föreningarna	  och	  återbilda	  det	  som	  förut	  kallades	  som	  lilla	  ö-‐rådet;	  ö-‐
gruppen.	  KN	  ställer	  sig	  positiva	  till	  förslaget	  och	  önskar	  att	  
samhällsföreningen	  bjuder	  in	  till	  ett	  första	  möte	  i	  höst.	  

	  
Öråd:	  19	  maj	  kl.	  17	  på	  Fiskargården.	  INBJUDES!!!	  
	  
Koster	  2011	  04	  15	  
	  
Justeras	  :	  Göran	  Larsson	  
	  
Sekreterare	  :	  Helena	  von	  Bothmer	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  


